
Geachte griffier, 
 
Hierbij een bericht van mij aan de gemeenteraad van Bloemendaal. Ik verzoek u deze mail inzake 
grondwaterstand toe te sturen aan alle raadsleden met een cc aan het college. Tevens verzoek ik u 
om dit geheel op de LIS te plaatsen en mee te sturen met het als griffiebericht. 
 
Ter informatie – mijn stroomafname is 2,6 zo hoog – februari 2024 versus februari 2023 (zie snapshot 
hieronder) – wegens het continue pompen om het waterpeil op mijn terrein van 20 á 30 cm  onder het 
maaiveld naar onder de 70 cm terug te brengen. 
 

 
 
Alvast dank voor de verwerking! 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 


